

Happy New Seginnings

Every new beginning comes from some other beginning's end.—Seneca

Begin today. Declare out loud to the universe that you are willing to let go of struggle and eager to learn through joy.—Sarah Ban Breathnach

Start wherever you are and start small.

—Rita Baily

Do not wait until the conditions are perfect to begin. Beginning makes the conditions perfect.—Alan Cohen

I have always been delighted at the prospect of a new day, a fresh try, one more start, with perhaps a bit of magic waiting somewhere behind the morning.

–J. B. Priestly

The secret to living the life of your dreams is to start living the life of your dreams today, in every little way you possibly can.—Mike Dooley

There are some things one can only achieve by a deliberate leap in the opposite direction.—Franz Kafka

You don't need endless time and perfect conditions. Do it now. Do it today. Do it for twenty minutes and watch your heart start beating.—Barbara Sher

Nobody can go back and start a new beginning, but anyone can start today and make a new ending.

---Maria Robinson

Nothing is predestined. The obstacles of your past can become the gateways that lead to new beginnings.—Ralph Blum

Whatever you do or dream you can do—begin it. Boldness has genius and power and magic in it.

—Johann Wolfgang von Goethe

Don't look further for answers: be the solution. You were born with everything you need to know. Make a promise to stop getting in the way of the blessing that you are. Take a deep breath, remember to have fun, and begin.

—Jonathan H. Ellerby



كل بداية جديدة تأتي من نهاية بداية أُخرى - سينيكا

ابدأ اليوم. اعلن بصوت عال للكون بأنك تريد التخلي عن الكفاح وبأنك تواق للتعلم من خلال المرح. - سارة بان بريثناك

ابدأ من حيث أنت وابدأ صغيراً. - ريتا بيلي

لا تنتظر حتى تصبح الظروف مثالية للبدء. البداية تجعل الظروف مثالية. - الآن كوهين

لقد كنت دوماً مبتهجاً بآفاق اليوم الجديد، محاولة جديدة، بداية مختلفة مع بعض السحر الذي ينتظر في مكان ما خلف الصباح. - جيه.ب.بريستلى

السر في أن تعيش حياة أحلامك هو أن تبدأ في أن تعيش حياة أحلامك اليوم، في كل طريقة صغيرة قد تستطيعها. - مايك دولي

هناك بعض الأشياء التي يمكن للإنسان تحقيقها من خلال قفزة متأنية في الإتجاه المعاكس. - فرانز كافكا.

لست بحاجة لوقت لا نهاية له، وظروف مثالية. إفعل ذلك الآن. إفعل ذلك اليوم. إفعل ذلك لمدة ٢٠ دقيقة وشاهد كيف يبدأ قلبك بالخفقان. – باربارة شير.

ما من شخص يستطيع العودة والبدء بداية جديدة، ولكن أي شخص يستطيع أن يبدأ اليوم ليخلق نهاية جديدة. – ماريا روبنسون.

ما من شيء محتوم. يمكن للعقبات في ماضيك أن تصبح البوابة التي تؤدي الى بدايات جديدة. - رالف بُلُمُ

اي شيء تفعله او تحلم بأنك تستطيع عمله- أبدأ به. هناك عبقرية وقوة وسحر في الجرأة. - جوهان وولف جانج فون جوثي.

لا تبحث أكثر عن أجوبة، كن الحل. لقد ولدت مع كل شيء تحتاج لمعرفته. إقطع وعداً في الكف عن الوقوف في طريق النعمة التي أنت فيها. خذ نفساً عميقاً وتذكر أن تستمتع بوقتك، وابدأ. - جوناثان اتش.ايلربي.